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w sPrawie utworzenia dodatkowego prrystanku wzdłuż uticy Warszawskiej w pobliżu sktepu Lidl

\)zr%Wwn q' YaJ.,tl p' b,rtl t Wlfu-,t t

W związku z Pismem, które wpłynęło do mnie od Rady Seniorów Miasta i Gminy Serock, zwracam się
z poniższą interpelacją.

Rada Seniorów zwróciła się pismem z 19 maja 2oD5 r. o rozpatrzenie możliwości zmiany lokalizacji
PrzYstanku komunikacji lokalnej na ul. Warszawskiej w okolicy Centrum Handlowego Lidl.
Mieszkańcy zgłaszają, Że chcąc dojechać komunikacją lokalną do sklepu Lidl oraz do innych sklepów
znajdującYch się obok, muszą wysiadaĆ na przystanku ,,Serock Norwida" bądź ,,Serock Radziwiłła
Rondo".

Analizując zlokalizowanie ww. przystanków szacuję, że odległość od nich do wspomnianych wyżej
sklepów przedstawia się następująco:
- z przystanku ,,Serock Norwida 01" - ok. 500 metrów
- z przystanku ,,Serock Radziwiłła Rondo 01'' - ok. 450 metrów.

Rada Seniorów zawnioskowała o przeniesienie przystanku ,,Serock Radziwilła Rondo", jednak biorąc
pod uwagę, Że są tam zatoki przystankowe oraz że w jego pobliżu także znajdują się zabudowania,
oPtowałbYm za utworzeniem dodatkowego przystanku autobusowego w obu kierunkach.

Wnioskodawca W uzasadnieniu wskazują, że osobom starszym przemieszczanie takiej odległości
sPrawia nierzadko duży kłopot, a należy wziąć pod uwagę, że ten dystans trzeba pokonać w obu
kierunkach - do i z przystanku.

Na terenie gminy powstaje coraz więcej sklepów wielkopowierzchniowych. Naturalnie ich lokalizacja
jest w oddaleniu od centrum miasta i to bardzo dobrze. Uważam jednak, że należy pomyśleć także o
osobach wykluczonych komunikacyjnie, a zwłaszcza o osobach starszych.



Biorąc pod uwagę powyższe proszę o odpowiedź na poniższe pytania:

1. CzY obecna infrastruktura stwarza możllwość utworzenia nowego przystanków autobusowych,
zaw|eĄących zatokę autobusową oraz wiatę przystankową?

2. lle czasu, w Przypadku pozytywnego rozpatrzenia interpelacji, mogłoby zająć utworzenie
nowych przystanków autobusowych w obu kierunkach?

Z poważaniem,
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